
09:00 -
10:00

10:00 -
11:00

11:00 -
12:00

12:00 -
13:00

13:00 -
14:00

14:00 -
15:00

15:00 -
16:00

16:00 -
17:00

17:00 -
18:00

18:00 -
19:00

19:00 -
20:00

20:00 -
21:00

21:00 -
22:00 備註

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

Balloting Result / Booking Situation of  Conference Room
at Ap Lei Chau Community Hall

鴨脷洲社區會堂   會議室 抽籤結果 / 租用情況
MONTH / YEAR

月份/ 年份

April / 2026
 4月 / 2026年

Note: This is the balloting result / booking situation as at 15.1.2026. For enquiries regarding the latest available timeslots for
booking of the facilities concerned, please contact staff of Southern District Office by phone at 28145828. If you want to inquire
about the priority time period (displayed in green colour), please contact the SDRSA at 25551014.
註: 此乃2026年1月15日的抽籤結果/ 租用情況。如需查詢有關設施的最新可供租用時段，請致電28145828 與南區民政事務

處職員聯絡。 如查詢優先使用時段(以綠色顯示)，請先致電25551014與南區康樂體育促進會聯絡。
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Balloting Result / Booking Situation of  Multi-purpose Hall
at Ap Lei Chau Community Hall

鴨脷洲社區會堂   多用途禮堂 抽籤結果 / 租用情況
MONTH / YEAR

月份/ 年份

April / 2026
 4月 / 2026年

Note: This is the balloting result / booking situation as at 15.1.2026. For enquiries regarding the latest available timeslots for
booking of the facilities concerned, please contact staff of Southern District Office by phone at 28145828. If you want to
inquire about the priority time period (displayed in green colour), please contact the SDRSA at 25551014.
註: 此乃2026年1月15日的抽籤結果/ 租用情況。如需查詢有關設施的最新可供租用時段，請致電28145828 與南區民政事務

處職員聯絡。 如查詢優先使用時段(以綠色顯示)，請先致電25551014與南區康樂體育促進會聯絡。

Timeslots unavailable for booking
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